
Bosna i Hercegovina 

Federacija BiH 

Kanton Sarajevo 

Skupština Kantona Sarajevo 

radna sjednica

ZASTUPNIČKO PITA NJ E

n/p predsjedavajuće, prof. Ana Babić

Već duži period se gomilaju problemi u preduzeću Park i prijete da eskaliraju u 
smislu ugrožavanja radnih mjesta i potpune blokade poslovanja preduzeća 
Informacije govore da je ukupan kumulativni dug, u vrijeme smjene bivšeg 
direktora ( 30.6.2016.), bio cca oko 3 mil i 600 000 ( od toga porez 2 800 000) 
dok je 31.9.2017. dug narcistao na astronomskih 8 miliona, te je sada vjerovatno 
preko 11 miliona.
ГЗа ne govorimo kako je prethodno smijenjena šefica sa certifikatom 
računovođe, kako bi naknadno završni račun potpuno apsurdno potpisivala 
privatna agencija, jer novoimenovani šef računovodstva nije certificirani 
računovođa.
Poseban apsurd je da se sanira zelena površina i to oko tramvajske pruge za koju 
znamo u kakvom je stanju i koja se ne dira.
Vjerujem kako bi ozbiljnijim pristupom u nadzoru nad poslovanjem javnim 
preduzećima i budžetom KS ostajao značajan iznos novca koji bi se mogao i 
uložiti u mnoge društveno korisne poput sanacija opservatorije na Colinoj kapi 
kako isti ne bi postao predmet kafanske koncesije.

Stoga pitam:

S obzirom da su ministar i premijer, po Ustavu, dužni štititi imovinu KS, što je 
njihova odgovornost i za stanje u preduzeću Park, postavljani pitanje da li su 
upoznati sa ovom devastacijom državnog kapitala i imaju li namjeru poduzimati 
aktivnosti iz svoje nadležnosti kako bi spriječili dalje propadanje firme? 
te
Koliko je ministarstvo platilo sanaciju zelenih površina oko čuvene S krivine 
kod hotela Holiday, a koja je u tom dijelu u posebno lošem stanju?

Sarajevo, 25.06.2018. Segmedina Srna Bajramović 
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